
                                                         Protokół nr  
    Z wspólnego posiedzenia Komisji Gospodarki i BudŜetu i Komisji Oświaty i Zdrowia, 
które odbyło się w dniu 12.07.07 r. 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji wg załączonych list obecności. 
Program posiedzenia stanowi załącznik do protokołu. 
Przew. Rady otworzył posiedzenie komisji , zaproponował aby dzisiejsze posiedzenie 
Komisji potraktować jako posiedzenie wspólne z uwagi na brak kworum komisji Gospodarki 
i BudŜetu z powodu nieobecności kilku radnych z powodu przerwy urlopowej. 
Propozycję przyjęto przy 7 głosach za, 1 głosie wstrzymującym. 
Radny Stelmach- zasugerował, Ŝe program posiedzenia dzisiejszej Komisji jest dość obszerny 
i aby pkt 4 posiedzenia przenieść do pkt 1. 
Propozycja została przyjęta przy 1 głosie wstrzymującym , 7 głosach za. 
Ad. 1 Przew. Rady- przedstawił projekt uchwały w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego. 
Powodem przedłoŜenia tego projektu uchwały było pisemne zrzeczenie się mandatu przez 
radną P. Lucynę Gierlasińską. 
P. Wójt – poinformował, Ŝe P. Lucyna Gierlasińska została zatrudniona w urzędzie Gminy z 
dniem 20 czerwca 2007 r. na stanowisku zastępcy Wójta. 
Uwag nie wniesiono. 
Projekt uchwały w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego został zaopiniowany pozytywnie w 
sposób jednogłośny. 
 
Ad. 2 Przew. Rady- przedstawił projekt uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego 
Komisji Oświaty i Zdrowia. Poprosił o zgłaszanie kandydatów. 
Radna Markowska- zgłosiła na Przewodniczącego Komisji Oświaty i Zdrowia – radnego T. 
Sulimę, który wyraził zgodę. Uzasadniła to tym, Ŝe ma doświadczenie bo pełnił juŜ tą 
funkcję, sprawdził się pełniąc tą funkcję. 
Więcej kandydatów nie zgłoszono. 
Projekt uchwały ze zgłoszoną kandydaturą Radnego Sulimy na stanowisko Przewodniczącego 
Komisji Oświaty i Zdrowia zaopiniowano pozytywnie przy 6 głosach za, 2 głosach 
wstrzymujących. 
Ad. 3 
Przew. Rady- przedstawił projekt uchwały w sprawie  uzupełnienia składu Komisji Oświaty i 
Zdrowia. Swój akces do pracy w Komisji złoŜył radny Sulima. 
Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 
 
Ad. 4 
Przew. Rady- przedstawił projekt uchwały w sprawie uzupełnienia składu Komisji 
Gospodarki i BudŜetu. Do prac w pracach tej Komisji zgłosił swój akces radny Krawczyk. 
Projekt uchwały w sprawie uzupełnienia składu Komisji Gospodarki i BudŜetu został 
zaopiniowany pozytywnie jednomyślnie. 
Ad. 5 
Przew. rady- przedstawił projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Radomira 
Fijałkowskiego z dnia 14 maja 2007 r. 
Radny Giergiczny- odczytał sprawozdanie Komisji rewizyjnej z czynności sprawdzających w 
sprawie skargi P. R. Fijałkowskiego. 
 
P. Wójt- wyjaśnił, Ŝe w załączniku jakim był wniosek taryfowy nieaktualna była podstawa 
prawna i tabele, nie skutkowało to  jednak na cenę wody.  PowyŜsza uchwała co do której 



była skarga nie została zakwestionowana przez Nadzór prawny Wojewody, ona dalej 
obowiązuje. 
Poinformował, Ŝe w stosunku do 2 osób wyciągnie konsekwencje. 
Uwag nie zgłoszono 
Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Radomira Fijałkowskiego z dnia 14 maja 
2007 r. została nie rozpatrzona pozytywnie przy 3 głosach za, 5 głosach wstrzymujących. 
Ad. 6 
Przew. Rady- przedstawił projekt uchwały w sprawie powołania Zespołu dla przygotowania 
wyborów ławników do sądów powszechnych – do Sądu Rejonowego w Ząbkowicach 
Śląskich. 
W skład zespołu powołano następujących radnych: 
1. Freundorfer Stanisław 
2. Stelmach Adam 
3. Kupczak Zofia. 
Wszystkie osoby wyraziły zgodę. 
Projekt uchwały w sprawie powołania Zespołu dla przygotowania wyborów ławników do 
sądów powszechnych- do Sądu Rejonowego w Ząbkowicach Śląskich wraz z w/w składem 
został zaopiniowany pozytywnie jednomyślnie. 
Przewodniczącym zespołu  po ukonstytuowaniu został P. Stanisław Freundorfer. 
Ad. 7 Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla obszaru złoŜa „Targowica Wschód” połoŜonego w 
miejscowości Targowica, gmina Ciepłowody przedstawił P. Celewicz. 
Radny Stelmach- zapytał kto poniesie koszt tych zmian. 
P. Celewicz- wyjaśnił, Ŝe jest to teren górniczy, koszt poniesie wnioskodawca. 
Umowę finansowania zmiany w planie podpisuje wnioskodawca z firmą wykonującą zmianę. 
Uwag nie zgłoszono. 
Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla obszaru złoŜa „Targowica Wschód” połoŜonego w 
miejscowości Targowica, gmina Ciepłowody został zaopiniowany pozytywnie przy 8 głosach 
za, 2 głosach wstrzymujących. 
                                                                                                        Przerwa 
 
Ad. 8 Projekt uchwały w sprawie  ustalenia najniŜszego wynagrodzenia  i wartości punktu w 
jednostce organizacyjnej  Zespół Szkół Samorządowych w Ciepłowodach dla pracowników 
nie będących nauczycielami  przedstawiła P. Dyrektor – wnioskująca o przygotowanie tego 
projektu. 
Radny Stelmach- zapytał skąd wynika róŜnica jeśli chodzi o wartość punktu i  stawki 
zasadniczej w obu jednostkach, czy nie moŜna tego ujednolicić. Czy jest to wzrost 
wystarczający przy zastosowaniu podwyŜki. Jakie były poprzednie wartości. 
Informacja na ten temat zostanie przygotowana na sesję. 
Więcej uwag i pytań nie wniesiono. 
Projekt uchwały w sprawie ustalenia najniŜszego wynagrodzenia i wartości punktu w 
jednostce organizacyjnej ZSS w Ciepłowodach dla pracowników nie będących nauczycielami 
został zaopiniowany pozytywnie jednogłośnie. 
Ad. 9 
Projekt uchwały w sprawie  ustalenia najniŜszego wynagrodzenia i wartości punktu w 
jednostce organizacyjnej ZWiK w Ciepłowodach przedstawił Przew. Rady. 
Pytań i uwag nie zgłoszono. 



Projekt uchwały w sprawie ustalenia najniŜszego wynagrodzenia i wartości punktu w 
jednostce organizacyjnej ZWiK w Ciepłowodach został zaopiniowany pozytywnie przy 8 
glosach za, 2 głosach wstrzymujących. 
Ad. 10 
Przew. rady- przedstawił projekt uchwały   zmieniającej uchwałę w sprawie zatwierdzenia 
taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków. 
Poinformował, Ŝe załącznik i tabele zostały przygotowane wg obowiązujących przepisów. 
Poinformował, Ŝe uchwała nie została zakwestionowana przez Nadzór Wojewody, 
opracowanie taryf wg nieaktualnych przepisów nie skutkowało zmianą ceny wody, 
opracowanie nowego załącznika równieŜ nie skutkuje zmianą ceny wody. 
Radny Sulima- zapytał czy P. Fijałkowski ma prawo zaskarŜyć tą uchwałę do Sądu i jakie 
tego będą konsekwencje. 
P.  w-ce Wójt-  uchwała nie została uchylona, musimy zaktualizować to o czym pisał P. 
Fijałkowski w skardze, zaktualizować podstawę prawną. Uchwała jest aktualna, jednak jak 
podkreśliła wszystkie te uchybienia nie miały wpływu  na cenę wody. 
 
Uwag i pytań nie wniesiono. 
 Projekt uchwały  zmieniającej uchwałę w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego 
zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków został zaopiniowany pozytywnie 
przy 2 głosach wstrzymujących, 2 głosach przeciw, 6 głosach za. 
Ad. 11 
Podział środków na sport.- kwoty 1000 zł 
P. Olejnik zapoznał zebranych z podaniami jakie wpłynęły z prośbą o zakup sprzętu 
sportowego. 
Radny Sulima- wnioskuje o podział tych środków, przydzielając po 100 zł dla 5 wsi, które 
złoŜyły podania a kwotę 500 zł na sfinansowanie wykonanie boiska w Wilamowicach. 
RozwaŜenie propozycji przy projektowaniu budŜetu zwiększenia puli środków na sport z 
przeznaczeniem na konkretne zadania inwestycyjne w poszczególnych sołectwach. 
Wniosek został przyjęty jednomyślnie. 
Radna Markowska- podziękowała radnym za poparcie i dofinansowanie boiska w 
Wilamowicach, na które po ukończeniu zobowiązała się zaprosić radnych. 
Ad. 12 
Sprawy róŜne: 
P. Kozyra- zapytał o kandydatów na ławników. 
Zastępca Wójta-  wyjaśniła, Ŝe wpłynęły 3 zgłoszenia. P. Stelmach, Pani Grygoyć i P. 
Białkowskiej z Brochocina. 
Radna Markowska- zapytała w sprawie poczynionych kroków odnośnie wodociągu w Starym 
Henrykowie. 
P. Celewicz- wyjaśnił, Ŝe jest to na etapie projektowania , projekt ma być wykonany do końca 
sierpnia. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął wspólne 
posiedzenie Komisji. 
 
Protokołowała                                                           Przewodniczył 
Jadwiga Bartusiak                                              Przewodniczący Rady Gminy 
                                                                                      Władysław Gluza 
 


